
TÁJÉKOZTATÓ
a 2010. február 18.-i képviselő-testületi ülésen elhangzott

interpellációkra tett intézkedésekről

Kocsis István képviselő-testületi tag kérdezi, hogy a Fényes Vendéglőnél miért van a járda 
lezárva. Kéri, ha a lezárás továbbra is marad, akkor az legalább ne legyen átjárható. 
Forró Szilvia elmondja, hogy az épület állaga sajnos romlik, ezért jelenleg a bontási engedély 
előkészítése van folyamatban. 
Bebes István polgármester elmondja, hogy háromszor volt meghirdetve a tervpályázat, de 
sajnos minden alkalommal eredménytelen maradt. Viszont a védelmi intézkedéseket meg kell 
tenni, ha azt az épület állaga igényli. A bontással kapcsolatban jelzi, hogy arra még az idén 
sor kerülhet. 
Továbbá: A vendéglő utcafronti homlokzata repedezik, a fal állékonysága kérdésessé vált.  
Statikus szakvéleményt kértünk be, amely alapján van mód a falszakasz megerősítésére, ennek  
költségtelése folyamatban van. A költségek ismeretében szükséges eldönteni az épület további  
sorsát,  a  megerősítés  vagy  a  bontást  illetően.  A  részleges  járdalezárás  balesetvédelmi  
indokból került kihelyezésre, az útkezelővel történt egyeztetést is megtettük.

Németh Tamás képviselő-testületi  tag  elmondja,  hogy a  Vida J.  u.  3.  sz.  alatti  lakók – 
egyetértésben  Németh  Istvánnal,  a  RÉGIÓHŐ  Kft.  ügyvezetőjével,  hogy  az  elmúlt 
időszakban  elvégzett  korszerűsítési  munkálatoknak  és  a  déli  oldalra  épült  társasház  által 
megteremtett szigetelés miatt az Önkormányzat vizsgálja meg a jelenlegi légköbméter alapján 
történő számlázást. Túlzottnak érzik a kiszámlázott összegeket és ezek ellenőrzésében kérnek 
segítséget. 
Egyedi mérők kiépítésének hiányában a RÉGIÓHŐ csak légköbméter alapján tud számlát  
kibocsátani. 
Köbli József képviselő-testületi tag:
• Fényes Vendéglő problémáját kiegészítve a Szabadság tér 11.-12. sz. alatti ingatlannal. 

Kérdezi,  hogy  lehetőség  van-e  arra,  hogy  a  jelenlegi  elválasztást  egy  hatékonyabb 
gyalogosvédelmi állvánnyal helyettesítsék.
A gyalogosvédelmet megrendeltük.

• Kéri, hogy a 8-as út gyalogosátkelőinél a felhalmozott havat – a zebra szélességében - 
szállíttassa el a Városgondnokság,
Megtörtént.

• A hétemeletes belső udvarában világítási probléma van, ezért a parkolók szinte mindig 
sötétben vannak. Kéri, hogy a közvilágítást ellenőrizze az Önkormányzat. 
Hibabejelentés és javítás  megtörtént .

• A választási  kampány  kezdetén  megjelent  egy  közlemény  a  Vagyongazdálkodási  Kft. 
részéről, hogy a Hunor Borozóban nem lehet ajánló szelvényt gyűjteni. Kérdezi és egyben 
az  Önkormányzat  ügyvédjét  kéri,  hogy  nézzen  utána  annak,  hogy  ezt  a 
Vagyongazdálkodási Kft. milyen jogalapon teszi. Kérdezi, hogy mi a különbség egy-egy 
városi  tulajdon között.  Ha a  bérlőnek jelent  gondot  a  kopogtatócédula  szedése,  akkor 
szerencsés lenne, ha aggályait ő fogalmazná meg. 
A  Választási  eljárásról  szóló  1997.  évi  C.  törvény  48.  §.  (2)  bekezdés  a.)  pontja 
értelmében  „Nem  gyűjthető  ajánlószelvény  munkahelyen  munkaidőben  vagy 
munkaviszonyból  illetőleg  munkavégzésre  irányuló  más  jogjogviszonyból  fakadó 
munkavégzési  kötelezettség  teljesítése  közben.”  Az  ajánlószelvénynek  a  jelzett 
önkormányzati tulajdonú vendéglátó egységben történő gyűjtéséről kiadványból, illetőleg 
szórólapból értesült a Választási Iroda, ezért felhívta a Vagyongazdálkodási Kft.-t – mint 
bérbeadói jogokat gyakorlót  a fentebb hivatkozott  jogszabály végrehajtása érdekében a 
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szükséges intézkedés megtételére. A Választási Irodának más ilyen jellegű önkormányzati 
tulajdonú bérleményben történő ajánlószelvény gyűjtésével kapcsolatos információja nem 
volt. 

      Bebes István polgármester: 
• A Szabadság tér 12-nél az emberi felelőtlenség is tetten érhető, mivel a veszélyes terület 

kijelölésre  került,  de  azt  valakik  folyamatosan  eltávolítják.  Megegyezés  már  született 
arról,  ha  a  közbeszerzési  pályázat  sikeres  lesz,  akkor  a  pályázat  győztese  azonnali 
hatállyal ezeket a védő szerkezeteket kiépíti. Kéri, hogy mindenki hagyja a helyén a jelző 
korlátokat, hiszen azok veszélyt jeleznek. 

Szabadi István képviselő-testületi tag:
• ismét kéri a Kossuth utcában a 30 km-es korlátozó tábla kihelyezését. Egy már kikerült a 

Bercsényi  utca  és  a  Kossuth  utca  kereszteződésébe,  de  a  Rákóczi  utca  felől  nem lett 
kitéve. Egy táblát ki szerettek volna tenni a templom kerítéséhez, mivel az Arany János 
utcánál nem tudták, de nem egyezett bele. Szeretné, ha a Rákóczi utca felől is kihelyezésre 
kerülne egy sebességkorlátozó tábla, mivel a város talán egyik legforgalmasabb utcájáról 
van szó.
A sebességkorlátozó tábla kihelyezésre került.

• Kérdezi, hogy a Közútkezelő Kft működik-e, mivel a város területén általuk kezelt 8-as 
főút állapota a havazások idején nem kevés kívánni valót hagyott maga után. Véleménye 
szerint nem igazán volt felkészülve feladata elvégzésére a Kft.
Bebes  István  polgármester elmondja,  hogy  a  következő  napon  tárgyalni  fog  a 
Közútkezelő Kht vezetőjével és a felmerült problémát meg fogja említeni. 
A  Közútkezelő  Kft.  figyelmét  felhívtuk,  hogy  a  fokozott  terhelésű  utak  eltakarítására  
nagyobb figyelmet szenteljen a jövőben.

• A leendő buszpályaudvarral kapcsolatban a környező családi házak lakói kérik, hogy a 
buszpályaudvar  elhelyezése  kerüljön kissé  keletebbre,  mert  az  eredeti  elképzelés  nagy 
zajjal és füsttel járni, ami zavarná az ott lakókat. 

• Czvitkovics  Gyula  alpolgármester elmondja,  hogy  a  tárgyalások  során  olyan  
kompromisszum született,  amely  mindkét  fél  számára  elfogadható  volt.  Az  ott  kiépülő  
buszpályaudvar  a  terveknek  megfelelően  fog  üzemelni,  az  első  autóbusz  beállásokat  
tartalékként  fogja  szerepeltetni,  a  következőkből  indulnának  a  távolsági  járatok,  mely  
jelentősen lecsökkentené a zajt és a káros anyag kibocsátást.

Kiegészítés:  az  autóbusz  áthelyezés  ügyében  folyamatban  lévő  HÉSZ-  módosítás  során  a  
Környezetvédelmi  Felügyelőséggel,  mint  hatósággal  egyeztetve,  a  tervező  cég  a  várható 
zajkibocsájtásra vizsgálatokat végzett, és a szükséges intézkedéseket előírta. 

Geosics László képviselő-testületi tag kéri,  hogy a Hunyadi utcában a tavasz beköszönte 
előtt történjen meg a piramis tölgyfák metszése, mivel most lombkorona nélkül is összeérnek 
az ágak, valamint ráhajlanak a családi házakra.
A fák kivágásánál a veszélyes, kinyúló és elszáradt faágak eltávolítása megtörtént. További  
metszést nem igényel. 

Szabó Ferenc alpolgármester:
• lakossági bejelentésre - a buszpályaudvarral kapcsolatban kéri, hogy a képviselő-testület 

kérje be a megkötött szerződéseket, mivel halvány esély látszódhat a távolabb helyezésre.
A P+R  programok  vezető  partnere  a   Gysev  és  a  Vasi  Volán  Zrt,  akik  a  projektek  
engedélyesei.  A  tervdokumentációkra  már  kiadták  az  építési  engedélyeket,  ezek  

2



módosítása nehézkes, gyakorlatilag az engedélyeztetési folyamatot meg kell ismételni. A  
pályázatok sikeres elbírálását követően a beruházások indítását akadályozza.

• A képviselő-testület vizsgálja meg, hogy ez sérti-e a pályáztatás menetét. Ha igen, akkor 
tényleg  csak  az  előbbi  megoldás  válik  elfogadhatóvá.  Nehezen  kezelhető  egy  beadott  
pályázat esetében a döntést követően bármilyen műszaki tartalmi változtatás. 

• Szeretné  látni  a  pályázatokat.  A pályázati  anyagokat  és  a  végleges  terveket  bekértük 
mindkét Társaságtól.

• Korona tömbbelsővel kapcsolatban a Műszaki Irodától kéri, hogy jó lenne megvizsgálni a 
régi  posta  épületének  a  bontását  is,  mivel  az  állapota  annak  is  évek  óta  romlik.   Az 
épületet  régóta  nem  használják,  és  az  állapota  romlásnak  indult,  azonban  a  bontást  
megelőzően  felül  kell  vizsgálni  annak  szükségességét  és   pénzügyi  fedezetigényét.  A  
telefontársaságnak  fontos  csomópontja  helyezkedik  el  az  épületben  és  annak  
környezetében, többek között a Thököly utcában a városi telefonkábel fővezeték megy, az 
épület  esetleges  bontásánál  a  közműszolgáltató  állásfoglalása  is  szükséges.  A  felvetés  
vizsgálatát elkezdtük.

• Hivatkozva  korábbi  felszólalásaira  ismét  jelzi,  hogy a  Rákóczi  u.  66.  sz.  előtti  lámpa 
teljesen rossz, és az azt követő is már kiégett.
Javítás megtörtént. 

• A Kossuth utca és a Deák utca között a régi kosárlabda pálya körüli területen az egyik 
lámpabúra lóg, leszakadt és kérik annak a javítását.
Eh-Szer felé felszólítás többször is megküldve.

• Több lakó iskéri,, hogy a csatorna felújítás előtt elsőbbségadási táblák voltak kihelyezve. 
Kéri, hogy visszahelyezésükről tájékozódjon az Önkormányzat. 

Visszahelyezés megtörtént.

Körmend, 2010. március 19.

Forró Szilvia sk.       Horváth Péter sk.
Városfejlesztési Iroda Vezetője Városgondnokság Vezetője
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